



CBUAE stresses not to disclose personal information due to the increase of fraudulent activities

المصرف المركزي يشدد على ضرورة عدم الإفصاح عن المعلومات الخاصة نتيجة تزايد الأنشطة الاحتيالية

Abu Dhabi (21 July 2020): The Central Bank of the UAE (CBUAE) alerts consumers of the increase in fraudulent activities, and stresses not to disclose private information such as personal and bank account information to any person or entity.

أبوظبي (21 يوليو 2020): مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي ينبّه العملاء من تزايد الأنشطة الاحتيالية ويشدد على ضرورة عدم الإفصاح عن المعلومات الخاصة مثل المعلومات الشخصية والمصرفية لأي شخص أو جهة.

Moreover, the Central Bank and banks operating in the UAE confirm that they do not request such information from consumers and warn them of malicious phone calls and fraudulent messages that they may receive via WhatsApp using CBUAE name and logo.

كما يؤكد المصرف المركزي والبنوك العاملة في الدولة بأنها لا تطلب مثل هذه المعلومات من العملاء، ونحذر العملاء من المكالمات الهاتفية والرسائل الاحتيالية التي قد تصلهم عبر تطبيق الواتساب وتحمل اسم وشعار المصرف المركزي.

In addition, CBUAE reminds consumers not to answer such calls and messages, as well as opening any attached links to avoid data exposure to malicious websites.

بالإضافة إلى ذلك، يذكر المصرف المركزي العملاء بعدم الإجابة على مثل هذه المكالمات والرسائل، وعدم فتح أية روابط مرفقة لتجنب تعرض البيانات للمواقع الإلكترونية الاحتيالية.

The Central Bank urges the public to report to the relevant authorities when they receive fraudulent calls and messages or in the event of financial fraud. The Central Bank confirms the concerted efforts of the concerned authorities in the UAE to limit financial fraud activities and to raise public awareness about it.

وهذا، ويهيب المصرف المركزي الجمهور على ضرورة إبلاغ السلطات المعنية في حالة استلامهم المكالمات والرسائل الاحتيالية أو في حالة تعرضهم للاحتيال المالي. ويؤكد المصرف المركزي تضافر جهود الجهات المختصة في الدولة للحد من أنشطة الاحتيال المالي وتوعية المجتمع حولها.

-End-

-انتهى-